香港交易及結算所有限公司及香港聯合交易所有限公司對本公佈的內容概不負責,對其準確 性或完整性亦不發表任何聲明,並明確表示概不對因本公佈全部或任何部分內容而產生或因 倚賴該等內容而引致的任何損失承擔任何責任。



裕 豐 昌 控 股 有 限 公 司 YUFENGCHANG HOLDINGS LIMITED

(於開曼群島註冊成立之有限公司) (股份代號:8631)

特別通告

本董事會接獲通知,本公司控股股東香港裕豐昌有限公司(「**香港裕豐昌**」)於2025年10月2日成功向香港高等法院申請根據香港高等法院規則第50號命令第11條規則向華富建業證券公司(「**華富**」)及羅名譯先生發出停止通知書,停止華富及羅名譯先生作出轉讓、出售或以任何形式處理香港裕豐昌於本公司的全部25,563,000普通股(「**停止動用股份**」),約佔己發行股本的63.91%(「**停止動用股份**」)。該停止通知書亦已於2025年10月2日送達華富及羅名譯先生。該停止通知書見本公告附頁。

本董事會獲香港裕豐昌通知,華富及羅名譯先生在未有遵從香港高等法院規則第50號命令第12條規則向香港裕豐昌發出通知,即該停止通知書至今依然有效。

董事會現對羅名譯先生與全堡集團有限公司於2025年12月5日之交易(內包括該停止通知書內25,563,000停止動用股)十分重視及持保留態度,董事會在本公司利益的大前提下,決議先徵詢法律意見後,才採取進一步行動。本公司股東及潛在投資者於買賣股份時務須審慎行事。

承董事會命 裕豐昌控股有限公司 *主席兼執行董事* 王新龍

香港,2025年12月15日

於本公佈日期,本公司執行董事為王新龍先生(主席)、閆磊先生及羅名譯先生;及本公司獨 立非執行董事為王俊霞博士、何軍龍先生及梁麗娜女士。

本公佈乃根據GEM上市規則提供有關本公司的資料,董事願就本公佈共同及個別承擔全部責任,並在作出一切合理查詢後確認,就彼等所深知及確信,本公佈所載資料於所有重大方面均屬準確完整,並無誤導或欺詐成份;及並無遺漏任何其他事宜致使本公佈內任何陳述或本公佈產生誤導。

本公司董事願就本公佈所載資料的準確性共同及個別承擔全部責任,並在作出一切合理查詢 後確認,就彼等所深知,本公佈所表達的意見乃經審慎周詳考慮後達致,且本公告概無遺漏 任何其他事實,致使本公佈所載任何陳述產生誤導。

本公佈將由刊登日期起計最少一連七日於香港聯合交易所有限公司網站www.hkexnews.hk的「最新上市公司公告」網頁刊載。本公佈亦將於本公司網站kg.yfcsx.com刊載。

HCSN 5 /2025

IN THE HIGH COURT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION COURT OF FIRST INSTANCE STOP NOTICE NO. OF 2025

IN THE MATTER OF a custodian agreement dated 22nd May 2025 entered into between LAW MING YIK, WANG XINLONG, HONG KONG YUFENGCHANG CO., LIMITED, and QUAM SECURITIES LIMITED ("Custodian Agreement").

AND IN THE MATTER of a loan agreement dated 22nd May 2025 entered into between LAW MING YIK and WANG XINLONG ("Loan Agreement")

AND IN THE MATTER ALL THOSE 25,563,000 ORDINARY SHARES IN THE NAME OF HONG KONG YUFENGCHANG CO., LIMITED IN THE BOOKS OF YUFENGCHANG HOLDINGS LIMITED

AND IN THE MATTER of Order 50 rule 11 of the Rules of the High Court (Cap.4A).

AFFIRMATION WANG XINLONG

I, WANG XINLONG, of UNIT A ON 20TH FLOOR, WING CHEONG BUILDING, NO. 251 RECLAMATION STREET, KOWLOON, HONG KONG, **DO SOLEMNLY**, **SINCERELY AND TRULY** affirm and say that: -

1. I am duly authorised to make this affirmation for and on behalf of Hong Kong Yufengchang Co., Limited ("the HK Company").

- 2. On 22nd May 2025, I on behalf of the HK Company transferred a total of 25,563,000 shares in the books of Yufengchang Holdings Limited (Stock Code: 08631) from Get Nice Securities Limited to Quam Securities Limited (Account Name: HONG KONG YUFENGCHANG CO., LIMITED).
- 3. According to the best of my knowledge, information and belief, by reason of the tort of deceit and/or fraudulent and/or negligent misrepresentation, the Custodian Agreement shall be null and void and of no effect and shall be rescinded. As such, they are held on trust for Hong Kong Yufengchang Co., Limited, who own and remain entitled to a beneficial interest in the securities specified in the notice hereto annexed.

AND I do solemnly, sincerely, and truly affirm that the contents in this affirmation are true.

AFFIRMED at

Wai & Co., Solicitors
衛氏律師行
Rooms 1413-16, 14/F,
Sun Hung Kai Centre,
30 Harbour Road,
Wan Chai, Hong Kong

ON this 2nd day of October 2025.

Before me,

Solicitor, Hong Kong SAR, WAI & CO., SOLICITORS

This Affirmation is filed on behalf of Hong Kong Yufengchang Co., Limited whose address for service is Room 2301 Block A Huaxia Century Plaza, Baqiao District, Xian, Shaanxi Province, China.

I, LEE KING MAN, clerk of Messrs. K. T. Tam & Co., Solicitors, do hereby solemnly and sincerely confirm that I understand English and Chinese and had duly interpreted the content of this Affirmation to the said WANG XINLONG, the Affirmant.

AFFIRMED at Wai & Co., Solicitors 衛氏律師行 Rooms 1413-16, 14/F, Sun Hung Kai Centre, 30 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong ON this 2nd day of October 2025.

Before me,

Wai Pui Shuen

Solicitor, Hong Kong SAR, WAI & CO., SOLICITORS

- 3 -

STOP NOTICE PURSUANT TO ORDER 50 RULE 11 OF THE RULES OF THE HIGH COURT

TO: YUFENGCHANG HOLDINGS LIMITED

TAKE NOTICE THAT the securities comprised in and subject to the trusts under the Custodian Agreement referred to in the Affirmation to which this notice is annexed consist of the following, namely ALL THOSE 25,563,000 ORDINARY SHARES IN THE NAME OF HONG KONG YUFENGCHANG CO., LIMITED IN THE BOOKS OF YUFENGCHANG HOLDINGS LIMITED, currently held in the account 607619 of Quam Securities Limited.

THIS NOTICE is intended to stop the transfer, sale or other dealing with the abovementioned securities and the registration of any transfer of the same.

Dated the 2nd day of October 2025

WANG XINLONG

Hong Kong Yufengchang Co., Limited

IN THE HIGH COURT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION COURT OF FIRST INSTANCE STOP NOTICE NO. OF 2025

IN THE MATTER OF a custodian agreement dated 22nd May 2025 entered into between LAW MING YIK, WANG XINLONG, HONG KONG YUFENGCHANG CO., LIMITED, and QUAM SECURITIES LIMITED ("Custodian Agreement").

AND IN THE MATTER of a loan agreement dated 22nd May 2025 entered into between LAW MING YIK and WANG XINLONG ("Loan Agreement")

AND IN THE MATTER ALL THOSE 25,563,000 ORDINARY SHARES IN THE NAME OF HONG KONG YUFENGCHANG CO., LIMITED IN THE BOOKS OF YUFENGCHANG HOLDINGS LIMITED

AND IN THE MATTER of Order 50 rule 11 of the Rules of the High Court (Cap.4A).

AFFIRMATION WANG XINLONG

Filed this 2nd day of October 2025

MESSRS. K. T. TAM & CO.

Solicitors for the Applicant SUITE 1205A, 12/F, TUNG NING BUILDING, 2 HILLIER STREET, SHEUNG WAN, HONG KONG

> Tel.: 3615-0913 Fax.: 3615-1434

Ref.: 40203/25/TKT/al(CL)